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PROTOK6I NR 13/2017

Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI MIEJSKIEJ I OCHRONY SRODOWISKA

RADY MIASTA WTOCIAWEK

z dnia 19 Paidziernika 2017 roku

pod przewodnictwem radnego Pana Stanislawa Wawrzonkoskieto'

kt6re odbyto siq w siedzibie UrzQdu Miasta wloclawek sala nr 302'

ProponowanY Porzqdek obrad:

1. Sprawy orga nizacYjne:

a) otwarcie obrad,

b) stwierdzen ie quorum,

c) przyjqcie protokotu nr 10 z dnia 22'O8'2017r '' nr 11 z 28 08'2017 r'

d) zmianY do PorzEdku obrad

2. lnformacja na temat dzialalno(ci sp6tek miejskich za 2015 rok : Miejskiego

Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej' PGK "Saniko"' 
Mieiskiego Przedsiqbiorstwa

Komun ikacvjnego, Miejskiego erzediiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji ' 
Sp6lki

,,Baza", Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnel'

3. Informacja o przebiegu wykonania bud2etu miasta Wloclawek i ksztattowaniu siq

Wieloletniej prognozy finansowe.i za i p6lrocze 2017 roku'

4. Informacja na temat rearizac.ii uchwary nr xxyrl:,4712076 Radv Miasta wrocrawek z

dnia 28 listopada 2016r' w sirawie szczeg6lnego trybu umarzania nale2noici

pieniqinych o charakterze cfwilnoprawnym za lokale mieszkalne stanowiEce wlasnoii

iub pozostajace w posiadaniu Gminy Miasto Wfoclawek zarzldzane p(zez

Administracjq Zasob6w Komunalnych'

5. Rozpatrzenie pisma Pana J o ' podnoszqcego kwestiq wykupu

nieruchomo(ci przy ul' Zielnej 37/39 we Wfoctawku - dzialka nr 58/10' ob(' tIZ2 
'

orzeznaczonej zgodnie z Uchwat4 Rady Miasta Wloctawek Nr lX/51/2015 na drogq

publiczna.

6. Rozpatrzenie petycji mieszka6c6w osiedla "Krzywe 
Blota" iwypracowanie stanowiska

ood obradv RadY Miasta Wloclawek'puu uur d, Y t\ov'Y "vJr- ',. 
. __ _-, -,^-^, , ,"huralp w sorawie ustalen ia cen u rzqdowych

7. Opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w spra 
.. --1,-^-i^--rra^i. ^;;;;;;.;;;;;*" * ouut'"nn transporcie zbiorowvm, w za!:::-,11'::l: "

.i.ratLt" u2ytecznoici publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz

ustaIeniawysoko(ciopiatdodatkowychioplatymanipu|acyjne1.
Opinia do projektu uchwaly w 'p"*i" "ttl"nia 

w.vsokoSci :O:I1t-Tt^U,:l:"tt
roku oplat za usuwanie i przechowvwanie pojazd6w 

1...............1uni1tycn i':::,y'::::w wyniku

8.

strze20nych oraz wVsokolci koszt6w powstaiych

"d"Spi""b "d 
-ykonania dyspozycji usuniqcia pojazd6w'

t ;;:il; ;;;**rln*.tu ''''niaiEcel 
ucnwatq *:l...y'"::,h*arenia i przvjqcia

,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek"

10. opinia do projektu uchwaty zmreniajqcej uchwalq w sprawie regulaminu utrzymanla

czvsto6ci iporzqdku na terenie Gminy Miasto Wtoclawek'



71.

1.2.

_t-J.

Opinia do projektu uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na wniesienie aportem do

sp6tki z ograniczonq od powiedzialno6ciq pn. Miejskie budownictwo Mieszkaniowe

we wtoctawku mienia w postaci nieruchomoSci gruntowych oraz podwy2szenia

ka pitatu zakladowego.

Opinia do projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie wprowadzenia w Mie5cie

Wloclawek obowiqzku ukoriczenia szkolenia zakoriczonego egzaminem przed komisjq

egzaminacyjnq potwierdza.iqcym znajomo(i topografii miejscowoSci oraz przepisow

prawa mreJscowego, przez przedsigbiorcq osobi6cie wykonujqcego przewozy drogowe

os6b taks6wkq lub kierowcq przez niego zatrudnlonego'

Sprawy b ieiEce i wolne wnioski.

Ad. 1

Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.

Wposiedzeniu,kt6remuprzewodniczyiradnvStanislawWawrzonkoskiPrzewodniczacv
Komisii udzial wziqli czlonkowie Komisjioraz zaproszeni go6cie wg. listy obecno(ci stanowiqcej

zatqcznikdoniniejszegoprotokoluOgodzinie8:30PrzewodniczqcyKomisjiotworzYlobradv'
po powitaniu cztonk6w Komisji oraz go6ci poinformowal' i2 quorum jest' poniewai zgodnie z

listE obecno6ci w posiedzeniu uczestniczE wszyscy czlonkowie Komisji' co pozwala na

pode.jmowanie prawomocnych decyzji' Przewodniczqcy poinformowal' i2 w Biurze Rady

Miasta znajdowaty siq do wglqdu protokoly Nr 10 z dnia 22'08 2017 roku i Nr 11 z dnia

28.O8,2077 roku, z kt6rymi czionkowie mogli siq zapoznai iwniedi swoje uwagi'

Wobecbrakuuwagzestronyczlonk6wKomisjiprotokotyzostatyprzyjeteWdrodze
przeprowadzonego gtosowania. Za jego przyjqciem radni opowiedzieli siq 'iednomy(lnie'

Nastqpnie Przewodniczqcy Komisji przedstawil projekt porzqdku.obrad' do kt6rego nie

wniesiono zmian i uwag, w zwiqzku z tym zaproponowany porzEdek obrad zostaf uznany za

obowiqzuiqcY.

Ad.2
InformacjanatematdzialalnoScisp6lekmielskichza20l6rok':MielskiegoPrzedsiebiorstwa
EnergetykiCieplnel,PGK,,Saniko",MieiskiegoPrzedsiqbiorstwaKomunikacyjnego'
Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w iKanalizacji' Sp6lki "Baza"' 

Mieiskiego Zespolu

Opieki Zdrowotnej.

W tym punkcie obrad Przewodniczqcy Komisji poinformowal' 2e przed rozpoczqciem obrad

Komisji otrzymal pismo od Prezydenta Miasta zawiadamiajqce' i2 Prezesi sp6tek miejskich nie

bqdq brali udzialu w posiedzeniu Komisji'

Wobecpowy2szegoPrzewodniczqcyKomisjistanislawWawrzonkoskistwierdzil'2ewtej

oorzadku obrad iwynika z planu pracy Komisji oraz przygotowano stosowne informacje ze

wszystkich sp6lek i mial byi przedmiotem

Nadzoru Wla(cicielskiego powinien byc.

procedowai kolejn e PunktY.

obrad,.iako informacia, w zwiqzku z tym udzial Biura

Przewodniczqcy zaproponowal, aby w tej sytuacji



Radnv Andrzei Paiucki nawiqzal do wcze(nie.j obowiqzujqcych przepis6w prawa w sprawie

nadzoru nad sp6lkami prawa handlowego oraz stwierdzil,2e Komis.ja nie rozpatruje sytuacji

czy pode.jmowanych decvzji przez Tarzqd tylko przez organa nadzorcze. Komisja nie ma na

podstawie, czego dokonai oceny czy ten nadz6r byl wykonywany w og6le, a je2eli tak, to czy

byl wykonywany wlaSciwie. Ponadto Pan Radny dodat, 2e otrzymane materialy maja wartosi

wqtfq makulaturowq, dlatego ie objqto(i na makulaturze za wiele by nie zawa2yla, natomiast

innej wartosci nie majq z 162nych powod6w. sq to zbiory papier6w anonimowych przez nikogo

niepodpisanych, a wiqc nikt nie bierze za to odpowiedzia Ino6ci. Informacja z ka2dej spdlki .iest

winnejkonfiguracji,jednazesp6tekwydalajakiSfo|derekrek|amowyinicztegokomp|etnie
nie WVnika. Pan Radny wnioskuje, ie Pan Prezydent nie sprawuje nadzoru nad sp6|kamiprawa

handIowegozeloo%udzia|em,aIbomacoidoukryciainiechcepokazaitegoRadzie,nie
przedstawiajQcdokument6w.samotrzymujecaiykompletdokument6winapodstaw|e
ana|izytychdokument6wwinienpodejmowaidecyzje,aprzestanaInformacjaradnym
stanowi zbi6r luinych kartek przez nikogo niepodpisanych, niekompatybilnych jedne do

drugich.Ponadtozeswo.|egodoSwiadczeniawie,2edoBiuraNadzoruwptywajqwszystkie
dokumentyiwszystkiewg.jednegowzorca,wzorcaprzewidzianegoprzezprzepisy.Natomiast
to, co zostalo przekazane Komisji, nawet gdyby wszyscy prezesi przyszli' nie nadaje siq do

analizy, poniewai nic z tego kompletnie nie wynika'

WobecpowY2szejsytuacjiPrzewodniczqcyKomisjizaproponowa|procedowaikoIejnepunkty
zg. z przy.iqtym porzqdkiem obrad'

Ad.3

InformacjaoprzebieguwykonaniabudietumiastaWloc|awekikszta|towaniusiQ
Wieloletniej prognozy finansowei za i p6lrocze 2017 roku'

WprowadzenIadoInformacjidokona|aSkarbnikMiastaPaniJaninaRadzikowska,kt6ra
odnios|asiqdogt6wnyche|ement6wwcze6niejprzekazanegomateriatu,informujqc,2e
dochody ogolem zostaty wykonane w 53% w tym dochody bie2qce wyniosly 55% planu'

Wydatkiog6iemwykonanow46%,awydatkibieiqcew4g%,natomiastwydatkimajqtkowe
stanowia22%planu,Powyiszewynikispowodowaly'2ezostalawypracowananadwy2ka
operacy;na w wysoko5ci ok 48 mln zl oraz nadwy2ka bud2etowa w kwocie ok' 32mln zf'

Nadwy2kabudietowau|egniezmianie,poniewa2najwigcejp|atno6cizostaniedokonanychw
|||i|Vkwarta|e.Rea|izacjabudietuprzebiega|awspos6bprawidtowyinieodbiegalaw
sposobie realizacji w por6wnaniu z latami poprzednimi'

Pozakoriczone.jwypowiedziPaniskarbnik,PrzewodniczqcyStanislawWawrzonkoskizapoznal

czlonk6w Komisji Gospodarki Miejskiej iochrony srodowiska z Uchwatq Nr 15/l/2017 Sktadu

OrzekajEcegoNr.TRegionalnejlzbyObrachunkoweiwBydgoszczy'zdnia20wrze(nia2017r'
wspraw|ewvraieniaopiniioprzedloZonejprzezPrezydentaMiastaWtoclawekinformacjio

f'r-et'iagl r^,ylrn n ^Oilhld:etr r mirsta \Allodarr,ck za nierurs-c n6lroczF 2017 rokU'

Przewodniczqcy Komisji otworzyl dyskusjq'



W dvskusii udzial wzieli:

Radnv Stanistaw Krzemieniewski zapytai, czy sE inwestycje, kt6re zostaty przeniesione do

realizacji na ll p6lrocze 20L7 roku.

Skarbnik Miasta pani Janina Radzikowska odpowiedziala,2e bud2et nie okreSla inwestycji,

kt6re bqdq wykonane w I lub ll p6lroczu, jest to budiet roczny, terminy wynikajE z um6w'

natomiast ptatno(ci dokonywane sq po pewnych etapach, wiqc mogE byi realizowane w lV

kwarta le.

Wobec braku innych glos6w w dyskusji PrzewodniczQcy Komisji poddat pod glosowanie

zaopiniowanie Informacji o przebiegu wykonania bud2etu miasta wloclawek iksztattowaniu

siQ Wieloletniej prognozy finansowei za i pofrocze 2017 roku'

W wvniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 5

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz 2 glosach wstrzymujqcych sie'

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

jak ksztaltuje sie to umorzenie do

Ad.4
|nformacjanatematrea|izacjiuchwalynrXXY||L4T12o16RadyMiastaW|oc|awekzdnia28
listopada 2016r. w sprawie szczegdlnego trybu umarzania naleinocci pieniqinych o

charakterzecywiInoprawnymzaIokaIemieszkaInestanowiEcew|asno6fIubpozostajEcew
posiadaniu Gminy Miasto Wloclawek zarzqdzane przez AdministracjQ Zasob6w

Komunalnych.

WprowadzeniadoInformacjidokona|JanBasierskiDyrektorAdministracjiZasobow
Komunalnych informujqc, ze z umorzenia czqSci zadluienia skorzystalo 280 os6b'

przedmiotowa uchwala zawierala 3 wariantY umo2liwiajqce umorzenie zadluienia za lokale

mieszkalne stanowiace wfasnoii lub pozostajEce w posiadaniu Gminy Miasto Wtocfawek

zarzqdzane przez Administracjq Zasob6w Komunalnych Pan Dyrektor om6wii poszczeg6lne

Warianty,jakksztattowatasiqproceduraumorzeniaisplatynale2no6cizad|u2onvchos6b,oraz

ile os6b zdecydowalo siq skorzystai z tej uchwaty t'qczna kwota wplat dluinik6w wyniosta:

1.073.083,60 zl., kt6ra pozwoli na umorzenie zadiuienia w kwocie 2'061'652'04 zI'

catkowitego zadlu2enia.

Dvrektor AZK poinformowal, 2e o96lna liczba zadlu2onych os6b wynosi 3'886' 6ciqgalno6i jest

bardzo utrudniona ze wzglqdu na narastajqce problemy np. osoby, kt6re zmarly nadal maja

zaleglosi puls naliczone odsetki i w zwiqzku z tym nale2atoby przeprowadzii sprawq spadkowE

iza te sprawq trzeba ponie(i koszty, natomiast w przypadku skierowania sprawy do

komornika, (ciqgalnoSc.iest niemo2liwa, poniewa2 osoby te nie posiadajq odpowiednich

dochod6w, abv zadfu2enie wyegzekwowai' Dlug zasadniczy wynosi ok' 49 mln" odsetki ok'

35.mln.,natomiastumorzonezadlu2enietokwota2mlnzt'wcatoksztalciejesttonapewno

zlikwidowai to wirtualne

podjq6 takq uchwalq.

zadlu2enie, kt6re na pewno by siq zmniejszylo' Dobrze by byto



Radnv Andrzei Palucki dodal, ie dobrze by byto zlo2yi takq propozycjq poprzez wydzial do

Rady Miasta. Jest to sensowne rozwiqzanie skracajqce czas, drogq i finanse dotyczqce tych

os6b, kt6re zmartv. Podjeta uchwala w niewielkim stopniu pozwolilaby na zmniejszenie dlugu,

wiadomo jednak,2e ten problem nie do korica zostanie rozwiqzany

Radnv Krzvsztof Kukucki powiedzial, 2e to nie rozwiq2e sprawy, a poprawitylko samopoczucie.

cieszy jednak Pana Radnego to, ie ok. 300 os6b rozwiqzalo sw6j problem i nie dopu6ci ju2 do

tak du2ego zadtuienia. Sprawa jest bardzo skomplikowana, wymaga duiego zaangaiowania'

na pewno AZK i Wydzial Gospodarowania Mieniem nie sq w stanie samodzielnie tego

problemu rozwiqzai, natomiast mo2e utworzenie zespolu interdyscyplin a rnego, kt6ry by zajql

siq rozwiqzaniem czy sporzqdzenie odpowiedniego programu pomogtoby wyjSi z tej sytuacji'

Dvrektor AZK Pan Jan Basierski dodai, ie opr6cz tej uchwaly, ktora jest omawiana itym

szczeg6lnym trybie umorzenia, we Wloctawku od ubiegtego roku dziqki wsp6fdzialaniu 3

instytucji, czyli MOPR-u, Powiatowego Urzqdu Pracy iAZK funkc.ionuje program odpracowania

dtugu, czyli oddtu2enie poprzez odpracowanie.

Wobec braku innych gios6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod gtosowanie

przyjqcie lnformacji na temat realizac.ji uchwaly N XXVI/I47 /20t5 Rady Miasta Wfoclawek z

dnia 2g listopad a 2O16r. w sprawie szczegdlnego trybu umarzania naleinoici pieniqinych o

charakterze cvwilnoprawnym za lokale mieszkalne stanowiEce wlasnodc lub pozostajqce w

posiadaniu Gminy Miasto wtoclawek zarz4dzane ptzez Administracjq Zasob6w Komunalnych.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za przyjeciem informacji radni opowiedzieli sig

jednomySlnie.

Informacja stanowi zalEcznik do protokofu.

Ad.s
Rozpatrzenie pisma Pana J J podnoszqcego kwestiq wykupu nieruchomosci

przy ul. Zielnej 37/39 we Wfoclawku - dzialka nr 68lLO, obt' L!22' przeznaczonej zgodnie z

Uchwalq Rady Miasta Wloclawek Nr lx/5U2015 na droge publicznq'

Wprowadzenia do tego tematu

Gospodarowania Mieniem informujqc,2e sprawa zbycia nieruchomoSci Pana Ji .)
Gospodarowania Mieniem IntormuJAc, ze sprawa zuyLld rrrc

trwa od 2013 roku. Wydano 2 decyzje podzialowe na podstawie, kt6rych dziatki Pana O

przeszly na wlasno6i Gminy Miasto Wloctawek, a stanowily drogq' W zwiqzku z powyiszym

PanuO'zostaiowyplaconeodszkodowanie'Dzialka,okt6rqwnosi'r6wnieipowstalaw
wyniku podzialu, ale w tamtym okresie nie byla przeznaczona na drogq' bo przeznaczenlem

podstawowym byl przemysl i uslugi. W zwi4zku ze zmianq w 2015 roku miejscowego planu

zagospod arowa nia przestrzennego, Pan C wystqpil z propozycjq nabycia tej

wieczystym tej nieruchomodci, a wta6cicielem jest Skarb Panstwa' w przypadku nabycia tej

nieruchomoici, Gmina Mlasto Wtociawek zobowiazana byfa by jednorazowo wyplacii

odszkodowanie i opr6cz tego dokonywai oplaty rocznej z tytutu u2ytkowania wieczystego

Ponadto Wydzial inwestycii poinformowai,2e na tej nieruchomo(ci nie sq planowane 2adne

inwestycje.DoPanaJo.skierowanopismainformujaceobrakumo2|iwo6ci



podjQcia dziatari zmierzajqcych do wykupu nieruchomo6ci oraz, 2e ta propozycja mo2e byi

rozpatrzon a w przyszfoSci.

Radnv Andrzei Palucki powiedzial, 2e Pan J O podni6sl kwestiq przyna leinoici tej

drogi tzn., 2e ta droga jest czqSciowo w pasie drogowym, a czg(ciowo w jego terenie, kt6ry

jest niewykupiony i w zwiqzku z tym, ie jest tam kilku u2ytkownik6w naleiatoby zastanowii

siq, czy lepiej poszerzyt ten pas drogowy w kierunku wla{ciwego pasa drogowego, a to

zostawii Panu O , czy wykupii ten odcinek. Zdaniem Pana Radnego nale2y dokonai

kalkulacji i rozwiqzai problem.

Przewodniczqcy Komisji zaproponowaf, aby Komisja Gospodarki Miejskiej odnoszqc siq do

pisma, kt6re zostalo przeslane w dniu 11 wrze5nia 2017 roku do Rady Miasta wloclawek w

sprawie wykupu nieruchomoSci - dzialka nr 58/10 obr. 1!22 przy ul. Tielnei 37 /39

przeznaczonejnadrogqpublicznq,KomisjapozapoznaniusiQzprzedloionEdokumentacjQ
postanowila skierowai do Prezydenta Miasta pismo o zajqcie stanowiska i skonkretyzowanie

termin6w i sposob6w jej realizacji.

Wobec powy2szego, po zakohczeniu wsp6lnej dyskusji czlonk6w Komisji' PrzewodniczAcy

Komisji stanislaw wawrzonkoski poddaf pod glosowanie przyjqcie stanowiska Komisji. Za

przy.jqciem stanowiska radni opowiedzieli siq jednomySlnie'

Ad.6
Rozpatrzenie petycii mieszkafic6w osiedla

pod obrady Rady Miasta Wloclawek'
,,Krzywe Blota" i wYpracowanie stanowiska

Przewodniczacv Komisii Stanistaw Wawrzonkoski przedstawil Komisji propozyclq stanowiska

w sprawie petycii mieszkaic6w osiedla ,,KrzYwe Blota" o nastqpujacej tre6ci:

,,W.dniu 25 sierpnia 2017 r' mieszkaricy Osiedla ,,Krzywe Blota" we Wloclawku zfo2yli

do Rady Miasta Wlocfawek petycjq, kt6ra skierowana zostala pod obrady Komisji Gospodarki

Miejskiej iOchrony Srodowiska celem jej rozpatrzenia oraz wypracowania stanowiska pod

obradYRadyMiastaprzyprlmiezdniallpaidziernikabr.znakBRM.I52'2.2017przez
WiceprzewodniczEcego Rady Miasta.

Petycja mieszka6c6w dotyczy zmiany wyboru wariantu budowy

Michelina poprzez ulicq Filtrowq w obrqbie Osiedla,,Krzywe Blota"'

Zdaniem mieszkaric6w planowana poprawa komunikacji Osiedla

miasta z wykorzystaniem osiedlowej ulicy Filtrowej lub alternatywnie

moie bvi realizowana kosztem pogorszenia bezpieczenstwa izdrowia

alternatywnej trasy z

Michelin w kierun ku

u licy Studziennej nie

mieszkaric6w osiedla

dom6w jednorodzin nych ,,Krzywe Biota"'

Ponadtozdaniemmieszka6c6wproponowanatrasaprze|otowazMicheIinaprzezuIicq
Filtrowq lub atternatywnie przez ulicq Studziennq wiqie siq miedzy innymi: z zagroieniem

bezpiecze6stwaUiytkowaniad169osiedIowychdIawszystkichmieszkaric6wosiedIaw
komunikacji samochodowej i pieszej, istniejqce na osiedlu pieszo-jezdnie nie sq

przvstosoWanedoprzenoszeniaobciqierispowodowanychintensywno6ciqruchu,co
. skutkowai bedzie licznvmi awariami uzbrojenia, z brakiem spgllienia ljvaf gnk6w ac'h 

rolY

5rodowiska.,@-niepowietrza,zbrakiemmo2liwo5ci
wydzielenia pasa w celu umoiliwienia wyjazdu i postoju pojazd6w Mieszkaicy wnoszq

r6wnie2owykonanieanaIizytechniczno-ekonomiczne.jorazocenyoddzia|ywaniana
Srodowisko rozpatrywanych wariant6w przebiegu planowanej trasy'



Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zapoznala siq r6wnie2 ze

stanowiskiem Prezydenta Miasta Wloclawek w przedmiocie omawianego zagadnienia,

zawartego w korespondencji z dnia 9 paidziernika 2017 roku znak BRM 152'2 2017

Ze wskazanej odpowiedzi wynika, ii intensywny rozw6j osiedla Michelin iNowej wsi

spowodowal podjqcie decyzjio przebudowie Alei Jana Pawta ll. Droga alternatywna natomiast

ma za zadanie przejqi czq6i ruchu lokalnego sluiqcego komunikacli miqdzyosiedlowej Z

ekonomicznego punktu widzenia najkorzystn iejszym wariantem byloby wlqczenie

projektowanej drogi do Alei Jana Pawta ll, jednakie przyjqcie takiego rozwiEzania nie

stanowitoby rzeczywistej, funkcjonalnej alternatywy dla przedmiotowej ulicy, kt6rej celem

jest odciEienie m.in. ronda Falbanka.

obawy mieszkaric6w osied|a,,Krzywe Blota,,we Wtoclawku zawarte W petycji z dnia

24 lipca br. dotycz4ce braku spelnienia warunk6w ochrony Srodowiska z powodu

nadmiernego hatasu izanieczvszczenia powietrza nie znajduja uzasadnienia, gdyZ organem

wla6ciwym do przeprowadzenia oceny oddziatywania przedsiqwziqcia na 6rodowisko zgodnie

z obowiqzujqcymi przepisami jest regionalny dyrektor ochrony irodowiska'

Wodniesieniudokwestiiwyborudrogia|ternatywnejnaIe2ystwierdzii,i2,uIica
Falbanka i ulica studzienna sq drogami wewnetrznymi. A zatem polqczenia z ulicq Kruszyriskq

nie sq skrzyiowaniami, ale zjazdami publicznymi' Wobec powyiszego zamierzenie budowy

skrzy2owania w jednej z tych lokalizacji wymagaloby uzyskania zgody na odstQpstwo od

obowiqzujqcych przepis6w tech n iczno-budowlanych '

Na uwagq zasluguje, ii proponowany wyb6r przebiegu trasy drogi stanowiQce1

alternatywne potqczenie osiedla Michelin z osiedlem Poludnie poprzez ulicq Filtrowa jest

skutkiem funkc.ionalnego rozwiqzania dla Alei Jana Pawla ll' co stanowi wla6ciwy iw pefni

uzasadn iony wYb6r.
Niemniej jednak Prezydent Miasta poinformowat' 2e majEc na wzglqdzie liczne glosy

mieszkaric6w osiedla "Krzywe Blota", kt6rzy sprzeciwiaj4 siq wyborowi wariantu trasy

alternatywnej poprzez ulicQ Filtrowq iqcz4cej osiedle Michelin z osiedlem Poludnie podjql

decyz.je o odstqpieniu od realizacji przedmiotowe.i inwestycji'

BiorEc powyisze pod uwagq, Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

majqc na wzglqdzie stanowisko podjqte przez Prezydenta Miasta jak r6wnie2 interes spoleczny

mieszka6c6w Osiedla,,Krzvwe atotai we wloclawku, rekomenduje Radzie Miasta wtocfawek

uznan ie petycji za zasadnq."

Wobec braku glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddat pod glosowanie stanowisko

Komisji w sprawie petycji mieszkafic6w osiedla ,,Krzywe Blota"' W wvniku przeprowadzonego

giosowania za przy.iqciem stanowiska radni opowiedzieli siq jednomy6lnie W gfosowaniu

wziqlo udziat 5 czionk6w Komisji.

Ad.7

Opinia do projektu uchwaty zmienialqcej uchwale w sprawie ustalenia cen urzqdowych za

uslugi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze

oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjnej.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonafa

Gospodarki Mieiskiei, kt6ra poinformowala,

oplat za przewozy autobusami operatora tJ.

Sp. z o.o. we Wloctawku obowi4zuje uchwafa nr

sprawie ustalenia cen urzqdowych za ustugi

Pani Justyna G6ra p'o Dvrektora Wvdziafu

2e aktualnie w zakresie uregulowa6 dotyczqcych

Miejskiego P rze d s iq b io rstwa Komunikacyjnego

XXVI lI4U 2076 z dnia 28 listopada 2016r ' w

orzewozowe w publicznym transporcie



zbiorowym w zakresie zadania o charakterze uiytecznoici publicznej w gminnych przewozach

pasa2erskich oraz ustalenia wysoko6ci oplat dodatkowych ioplaty manipulacyjnej. W zwiqzku

z inicjatywa W6jt Gminy Wloctawek majqcq na celu wprowadzenie ujednoliconego biletu na

liniach wykraczajqcych poza granicq administracyjnE miasta Wtoclawek tj. linii nr 8 inr 13K,

kt6ry uprawnialby do podr62owania na terenie miasta ina terenach podmiejskich z

moiliwo5ciq przesiadania siq, zachodzi koniecznoji wprowadzenia zmian w treici ww. aktu

prawa miejscowego. Spolecznoii Gminy Wloclawek od kilku lat korzysta z linii podmiejskich

obslugiwanych przez operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp. z o.o' we

Wloctawku. Z uwagi na duiE migracjq mieszkaric6w wloclawka na tereny podmiejskie liczba

os6b korzystajqcych z linii 8 i 13K wzrasta. Dotyczy to nie tylko os6b dojeidiajEcych do pracy,

ale przede wszystkim uczni6w i student6w. wprowadzenie jednolitego biletu na terenie obu

gmin znacznie uproici taryfq biletowq, jak r6wnie2 przyczyni siq do wzrostu zainteresowania

komunikacjq miejskq.

wobec braku glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddat pod gfosowanie pro.iekt

uchwaty zmieniajacej uchwatq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi przewozowe w

publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze uiytecznoSci publicznej

w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysokoSci oplat dodatkowych ioplaty

manipulacyjnej.

w wyniku przeprowadzon ego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 5

czlonk6w Komisji, przy braku gfos6w przeciwnych oraz l giosie wstrzymujEcym siq'

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.8

Opinia do projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci obowiqzujqcych w 2018 roku

oplat za usuwanie i przechowywanie pojazd6w usunietych z dr6g Miasta Wloclawek na

parkingach strzeionych oraz wysokosci koszt6w powstatych w wyniku odstapienia od

wykonania dyspozycji usuniqcia pojazd6w.
dokon ujqc wprowadzenia do

projektu uchwaly wyjaSnila,2e przepis art. 130a ust' 6 ustawY z dnia 20 czerwca 1997 r' -
prawo o ruchu drogowym zawiera delegacjq dla rady powiatu do okreslania corocznie

wysokosci optat za usuwanie pojazd6w z d169, parkowanie ich na parkingu strzezonym oraz

okreSlania wysoko(ci koszt6w powstalych w wyniku wydania dyspozycji usunigcia a nastQpnie

odstapienia od usuniecia pojazdu. zgodnie z art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 7997 r. -
prawo o ruchu drogowym, Minister Rozwoju i Finans6w oglosil w drodze obwieszczenia

maksymalne stawki oplat na 2018 rok. W zwiqzku z tym nastEpila koniecznoii okreilenia

wysokoici oplat obowiqzujqcych w 2018 r. Ustawodawca corocznie okrejla maksymalnq

wvsokoii stawek kwotowych oplat za usuwanie i parkowanie pojazd6w w celu zapewnienaa

wzglqdzie prawidtowq realizacjq tych zadari, rada powiatu, biorqc pod uwagq koniecznosc

sprawnej realizac.ji zadari oraz koszty usuwania i parkowania pojazd6w, ustala wysokosi opfat

corocznie. Oplaty te bqdq dotyczyi os6b, kt6re naruszajq przepisv iswoim postqpowaniem

utrudniaja ruch lub stwarzajA zagro2enie bezpieczefistwa dla innych uczestnik6w ruchu.

Zgodnie z ustawE oplaty te stanowiE doch6d wlasny powiatu Uchwalone stawki bQdq



obowiazywai do 3l grudnia 2018 r., poniewai zgodnie z art. 130a ust. 6b wymienionej ustawy

maksymalne stawki oplat ulegajq corocznie zmianie na nastqpny rok kalendarzowy isq
ogiaszane przez ministra wta6ciwego do spraw finans6w publicznych w drodze obwieszczenia

w Dzienniku Urzqdowym Rzeczvpospolitej Polskiej ,,Monitor Polski".

Wobec braku gios6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie projekt

uchwaly w sprawie ustalenia wysokojci obowiqzujqcych w 2018 roku oplat za usuwanie i

przechowywanie pojazddw usuniqtych z dr6g Miasta Wloclawek na parkingach strzezonych

oraz wysoko6ci koszt6w powstaiych w wyniku odstEpienia od wykonania dyspozycji usuniecia

pojazd6w.

w wyniku przeprowad zonego glosowania za wydaniem pozytvwnej opinii opowiedzialo siq 5

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku gtos6w wstrzymujqcych siq'

Opinia stanowi zatqcznik do protokofu.

Ad.9

opinia do projektu uchwaty zmieniaiqcei uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,,Planu

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

Przedmiotowy projekt uchwaty om6wila Pani Justvna G6ra p.o. Dvrektora wvdzialu

Gospodarki Mieiskiei informujqc, 2e w zwi4zku z wnioskami zto2onymi przez Diecezje

wtoctawskq oraz Prokuraturq okrqgowq we wloclawku o wpisanie planowanych inwestycji

zwi4zanych z termomodernizacjq budynk6w, wymianq instalacji centralnego ogrzewania i

montaiem paneli fotowolta icznych dokonuje siq uzupelnienia Planu Gospodarki

Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto wloclawek przvjQtego uchwalq nr xll/99/2075 Rady Miasta

wloclawek z dnia 29 paidziernika 2015r. w sprawie uchwalenia i przyjecia,,Planu gospodarki

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto wtoclawek" zmienionej uchwalq nr xvl/72/20!6 Rady

Miasta wtoclawek z dnia 29 lutego 2016r., uchwatq nr xxll/87 /2016 RadV Miasta wloctawek

z dnia 7 lipca 2016r. oraz uchwalq nr xxlv ltI2/2076 Rady Miasta wloclawek z dnia 26

wrze6nia 20l6r.Diecezja Wloclawska oraz Prokuratura Okrqgowa we Wloclawku ubiegajq siq

o Srodki unijne w ramach polityki terytorialnej Regionalnego Programu operacyjnego

wojew6dztwa Kujawsko Pomorskiego na lata 2014 - 2020, dzialanie 3.3 efektywnosi

energetyczna w sektorze publicznym i mieszkaniowym. Jednym z warunk6w starania sie o

dofinasowanie w ramach konkurs6w i aplikowania o Srodki unijne jest ujqcie planowanych

inwestycji w Planie Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wtoclawek'

Wobecbrakug|os6wwdyskusjiPrzewodniczqcyKomisjipoddatpodgtosowanieprojekt
uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia i przyjgcia ',Planu gospodarki

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

w wyniku przeprowadzonego gfosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 5

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujQcych siq'

a stanowi zal4czn ik do

Ad.10

Opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie regulaminu utrzymania

czystoSci i porzqdku na terenie Gminy Miasto Wloclawek.



Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani Justvna G6ra o.o. Dvrektora Wvdzialu
Gospodarki Mieiskiei informujqc,2e zmiana zapisu w rozdziale 3 w S 5 w ust.3 pkt. 2litery a-

c niezbqdna jest w zwiqzku z konieczno6ciq dopuszczenia stosowania pojemnik6w o mniejszej
pojemnoici na odpady zebrane w spos6b selektywny takich jak odpady metali, w tym odpady
opakowaniowe z metali, odpady tworzyw sztucznych, w tym odpady opakowaniowe tworzyw
sztucznych, oraz odpady opakowaniowe wielomateriatowe, odpady z papieru w tvm tektury,
odpady opakowaniowe z papieru, odpady opakowaniowe z tektury, odpady ze szkla, w tym
odpady opakowaniowe ze szkla, w przypadkach, gdy ustawienie pojemnik6w o pojemnosci
okrellonej dotychczaswrozdziale3wS5wust.3pkt.2literya-cniejesttechniczniemo2liwe
bqdi pojemno6i ich nie bylaby dostosowana do liczby mieszkaric6w zamieszkujqcych danq
n ieruchomoif .

Przewodniczacv Komisii Stanislaw Wawrzonkoski zapytai czy te pojemniki na dodatkowe
odpady bqdq usytuowane r6wnie2 w budynkach jed norodzin nych.

Pani Justvna G6ra p.o. Dvrektora Wvdzialu odpowiedziala, 2e ten zapis dotyczy tylko i

wylqcznie nieruchomo6ci w zabudowie wielolokalowej.
Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddat pod glosowanie

projekt uchwaly zmieniajEcej uchwaiq w sprawie regulaminu utrzymania czystoici i porzqdku

na terenie Gminy Miasto Wloclawek.
W wyniku przeprowad zonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziafo siq 6

czionk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujEcych siQ.

Ooinia stanowi zalacznik do orotokoiu.

Ad.11

Opinia do projektu uchwaty w sprawie wyraienia zgody na wniesienie aportem do sp6fki z

ograniczonq odpowiedzialnoSciq pn. Miejskie budownictwo Mieszkaniowe we Wloclawku

mienia w postaci nieru€homoSci gruntowych oraz podwyiszenia kapitalu zakfadowego.

Wprowadzenia do pro.iektu uchwaly dokonala Pani Maqdalena Stefanowska Dvrektor
Wvdzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnvm informujac, 2e Miejskie Budownictwo
Mieszkaniowe Sp6lka z o.o. jest podmiotem gospodarczym w zakresie u2ytecznoSci publicznej

wykonujqcym w szczeg6lnoici zadania wtasne Gminy Miasto Wtoclawek, na podstawie uchwai

Rady Miasta Wtoctawek, w kt6rych okreSlone zostaly zasady ich realizacji. Zgodnie z art. 13

ust. 1 ustawy z dnia 2l sierpnia 1997 r.o gospodarce n ieruchomoiciam i, nieruchomo6ci mogq

byi przedmiotem obrotu. W szczeg6lnodci nieruchomoici mogE byi przedmiotem sprzedaiy,

zamiany i zrzeczenia siq, oddania w u2ytkowanie wieczyste, w najem lub dzierzawq, u,yczenia,

oddania w trwaiy zarzqd, a tak2e mogq byi obciq2ane ograniczonymi prawami rzeczowymi

oraz wnoszone, jako wklady niepieniq2ne (aporty) do sp6lek, przekazywane w drodze

bezprzetargowej, jeieli majq stanowii wklad niepienig2ny do sp6lki, zgodnie z art.37 ust. 2

pkt 7 w/w ustawy. Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Sp6fka z o.o. wystApilo z wnioskiem

o przekazanie aportem nieruchomoici, stanowiqcych wlasnoii Gminy Miasto Wloclawek,

----+:cn',cb we Wteeter,r,,ku przy +!iey Stcd6lnej, cznac
- 6612 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0124 ha,

- 67 /L w obrqbie Wtoclawek KM 47 o pow. 0.0150 ha,

- 67/6 w obrqbie Wioclawek KM 47 o pow. 0.1603 ha,

- 68/2 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0859 ha,

- 69/4 w obrqbie Wloclawek KM 47 o pow. 0.0478 ha,



a tak2e wystqpiio z wnioskiem o przekazanie aportem nieruchomojci bqdqcej
w u2ytkowaniu wieczystym Gminy Miasto Wfocfawek, polo2onej przy ulicy Celulozowej,
oznaczonej, jako dziaiki ewidencyjne nr:
- 25 w obrqbie Wloclawek KM gg o pow. 1.4499 ha,
- 27 w obrqbie Wloctawek KM 88 o pow. 1.3958 ha,
- 30 w obrebie Wloclawek KM g7 o pow.0.9131 ha.
Z ustaleri miejscowego planu wynika, ie dla w/w teren6w: przy ul. Stod6lnej - oznaczonego
symbolem |V/3MW-U przeznaczenie podstawowe to zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna i

usfugi nieuciq2liwe, w tym z zakresu ustug og6lnomiejskich i ponadlokalnych (urzqdy, instytucje,
biura, hotele itp.) wraz z koniecznym zapleczem gospodarczym, technicznym imiejscami
postojowymi realizowanymi w postaci gara2y wbudowanych lub miejsc postojowych na
terenie, przy ul Celulozowej - oznaczonego symbolem 9 MW/U przeznaczenie podstawowe
terenu to zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna i uslugi nieuciqiliwe. Przekazanie wyiej
wymienionych teren6w aportem na rzecz Miejskiego Budownictwa Mieszkaniowego Sp. z o.o.
umo2liwi budowg budynk6w mieszkalnych wielorodzinnych wraz z infrastrukturq
towarzyszaca. Kapitat zakladowy sp6fki wzroSnie o warto(t wnoszonego mienia, czylio kwotq
2'840.600,00 zl i bqdzie wynosil 8.472.000,00 ztotych. Powyiszy aport bqdzie obciq2ony
podatkiem od towar6w i uslug. Zgodnie z art.18 ust.2 pkt. 9 lit. ,,1,, i ,,g', ustawy z dnia g marca
1990 r. o samorzqdzie gminnym do wyiqcznej kompetencji rady gminy nale2y podejmowanie
uchwal w sprawach majqtkowych gminy dotyczqcych m.in. tworzenia iprzystqpowania do
sp6lek oraz okreilenia zasad wnoszenia, cofania izbywania udzial6w i akcji przez Prezvdenta
Miasta. Tym samym w kompetencji rady gminy leiy wyra2enie zgody na wniesienie aportem
do sp6lki z ograniczona od powiedzialno3ciq pn. Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe we
Wfoctawku mienia w postaci nieruchomo6ci gruntowych oraz podwy2szenia kapitalu
zakfadowego.
Radnv Dariusz Jaworski poprosil, aby ww projekt uchwaly zostal uzupelniony o zalqcznik w
postaci mapy sytuacyjnej ze wskazaniem lokalizacji tych dzialek.
Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie
projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na wniesienie aportem do sp6lki z ograniczonE
od powiedzialno(ciq pn. Mie.iskie budownictwo Mieszkaniowe we Wloclawku mienia w postaci
nieruchomoici gruntowych oraz podwy2szenia kapitatu zakladowego.
W wyniku przeprowadzonego gtosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziato siq 6
czionk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.12

Opinia do projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie wprowadzenia w Mieicie
Wfoclawek obowiqzku ukoiczenia szkolenia zakoficzonego egzaminem przed komisj4
egzaminacyjnq potwierdzajqcym znajomo6d topografii miejscowoSci oraz przepis6w prawa

- 
miejseeweBer p;rer prredsiQbioreQ olobijci€-i
taks6wkE lub kierowcq przez niego zatrudnionego.
Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Oczachowski Gi6wnv Specialista ds.
trans0ortu drogoweRo Wvdzialu Komunikacii informujqc, 2e na podstawie art.5 ust.3a i ust.3c
ustawy z dnia 6 wrzednia 2001r. o transporcie drogowym, rada gminy mo2e wprowadzii w
drodze uchwaly, obowiqzek uko6czenia szkolenia zakoriczonego egzaminem przed komisjq



egzaminacyjnA, potwierdzajQcym znajomo6i topografii miejscowosci oraz przepis6w prawa
miejscowego, przez przedsiqbiorcq osobi(cie wykonuiqcego przewozy orogowe os6b
taks6wka lub kierowcq przez niego zatrudnionego. proponowane zmiany w obowiEzuiEcej
uchwale wynikaiq z koniecznoici zapewnienia mo2liwoici pracy komisji pod nieobecnoji jej
przewod n iczqcego.
wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie projekt
uchwaty zmieniaiqcej uchwalq w sprawie wprowadzenia w Mie6cie wloclawek obowiqzku
ukotjrczenia szkolenia zakorlczonego egzaminem przed komisiq egzaminacyjnq
potwierdzaiacym znajomodi topografii miejscowo(ci oraz przepis6w prawa miejscowego,
przez przedsiqbiorcq osobi3cie wykonuiqcego przewozy drogowe os6b taks6wka lub kierowce
przez niego zatrud nionego.
w wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 6
cztonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymuiqcych siq.

Opinia stanowi zaiqcznik do protokotu.

Ad.13
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.
W tym punkcie obrad Przewodniczqcy Komisji stanistaw wawrzonkoski poinformowai, 2e
wpiynqla Interwencja mieszkaic6w ulicy Wierzbowej dotyczaca sprawy nawierzchni
chodnik6w.
Pani Masdalena Korpolak - Komorowska zastepca prezvdenta odpowiedziala, ie chodnik przy
ulicy Wierzbowej zostanie w tym roku wyremontowany.

Na tym protok6t za koriczono.

Miejskiej i Ochrony 5rodowisk

przewodniczyl

-d;(
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GtvK.L.7146.16.2017 Wloclawek, 1 0 pa2dziernika 2011 r.

Biuro Rady Miasta
w mieiscu

W nawiqzaniu do pisma z dnia 14 wtzesnia2OlT r., 0p1K.0015.1.46,2017 r.,w sprawie

Ij9T..ii na temat realizacji Uchwaly Nr /UVU147/2016 Rady Miasta Woclawek z dnia i8 lisiopada
2016 r, dotyczqcej szczeg6lnego trybu umazania naie2no6ci pieniq2nych o charakLze
cywilnoprawnym za lokale mieszkalne stanowiqce wlasnosi lub pozoitai4ie w posiadaniu Gminy
Miasto . wloclawek zarzqdzane przez Administracjg Zasob6w 

'Komunalnych, 
wyJirar

Gospodarowania Mieniem Komunalnym upzejmie informuje, 2e z umozenia czgsci zadluienia
skozystalo 280 os6b. r

. , 227 os6b zdecydowalo sig na jednorazow4 wplatg 30% zadlu2enia na kwotg 797 i25,g7 zt
(do umozenia 1 666 238,31 zl) w tym 12 os6b-zadekiarowalo splatg nalemoSci ..rqJ;ny.n
prawomocnym tytulem egzekucyjnyjn (50% zadlu2enia) wraz z kosztami postqpowania ,{oo*;go
i egzekucyjnego do 30 czenruca 2017 r.

.51 os6b roilozylo 40% zadlu2enie na maksymarnie b rat miesigcznych z wplat4 oo
3'l pa2dziernika 2017 r. na kwotq 259 318,25 zr (do umozenia 378 833,4'3 ai w tym lGoly
zadeklarowaly splatg nale2no5ci zasqdzonych prawomocnym tytulem egzekucyjnym
(50% zadluzenia) wraz z kosztami postgpowania sqdowego iegzekucyjnego do 30 czerirrrroiT"r.. Dodatkowo 2 osoby skozystary z mo2riwosci spiaty sb% ladlu2enia zasadzoneoo

PtuYoTg.lylytulem egzekucyjnym wraz z kosztami postgpowania sEdowego i egzekucyjnego ia
kwotg 16 638,98 zl (do umozenia 16 5g0,30 zl) w terminie do 30 czerwca 20ll r. -

1 osoba z zadlu2eniem wobec Gminy Miasto wocrawek kwoty g4 555,s3 zl, wplacila
jednorazowo 30% zadlu2enia - g 947,89 zl oraz jednorazowo 50% zadlu2enia zasioz'oneoo

Pltl_ol9-*yt tytulem egzekucyjnyT yg z kosztami postgpowania s4dowego i egzekucyjneio
28279,46 zl, co w sumie daje kwotg 38 227,352''.

.. L;4czna kwota wpfat dluinik6w wyniesie: '1 073 083,60 zl i pozwoli na umozenie
zadlu2enia w kwocie 2 061 652,04 zl.

. ......p9f9t0 nale2y dodai, i2 warunkiem umozenia kwot, o kt6rych mowa g 5 ust..l Uchwaly
Nr /rXVl/l4712016 Rady Miasta woclawek z dnia 28 listopada 2016-r. jest teniinowe rnorrrnb
w pelnej wysokosci bie2qcych oplat zwiqzanych z zajmowanym lokalem od dnia zawarcia
porozumienia do dnia 31 pa2dziemika 2017 r. Je2elt na dzierl 1 listopada 2017 r.nakoncie lokatora
bgdzie. widniala zaleglo6i (r6wnie2 dotyczy to zaleglosci odsetkowej) bgdzie to ieonoznacinez brakiem spelnienia warunk6w okreslonych w Mw uchwale, tym simym pozostata do spLt,
wiezytelnosi staje sig natychmiast wymagalna wraz z ustawowymi odsetkimi za zwlokg, liczoiymi
od pierwszego terminu zaplaty.

Wyksiqgowanie kwot nastqpi w miesiqcu listopadzie 2017 r.

Do wiadomo6ci:
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BRM. 0014.2.35.2017

Wloclawek, 19 paidziernika 2017r.

Prezydent Miasta Wfocfawka

OPINIA Nr 3212017
Komisla Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 19 paidziernika 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek,
podczas obrad w dniu 19 paidziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala Informacjq o

przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawek iksztattowaniu siq Wieloletniej Prognozy

Finansowej za lp6lrocze 2017 roku.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 7 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii opowiedzialo siq 5 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i2
gfosach wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Wloclawek, t9 paidzier nika 20I7r.

BRM. 0014.2.36.2017

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 33/2017
Komisja Gospodarki Miejskiei i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 19 paidziernika 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek,
podczas obrad w dniu 1.9 paidziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly

zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi przewozowe w
publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze u2yteczno6ci publicznej

w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysokoici optat dodatkowych ioptaty
manipulacyjnej.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 5 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii opowiedziaio siq 5 cztonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych i 1

glosie wstrzymujqcym siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska
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BRM. 0014.2.37.2017

Wloclawek, 19 paidziernika 2017r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 34/2017
Komisja 6ospodarki Miejskiei i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wfoclawek
z dnia 19 paidziernika 2017 roku

Komisja Gospodarki Mieiskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek,
podczas obrad w dniu 19 paidziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w
sprawie ustalenia wysokosci obowiqzujqcych w 2018 roku oplat za usuwanie i

przechowywanie pojazd6w usuniqtych z dr6g Miasta Wloctawek na parkingach strzeionych
oraz wysokoici koszt6w powstalych w wyniku odstqpienia od wykonania dyspozycji usuniqcia
pojazd6w.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 6 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii opowiedzialo sig 6 czlonk6w Komisji, przy braku gios6w przeciwnych i braku

glos6w wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Ti["##fi.;[f'" Wloclawek, 19 paidziernika 2017r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 35/2017
Komlsja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wfoclawek
z dnia 19 paidziernika 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek,
podczas obrad w dniu 19 paldziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly
zmieniajEcej uchwaiq w sprawie uchwalenia i przyjgcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla

Gminy Miasto Wloctawek".

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 6 radnych za wydaniem

poz$ywnej opinii opowiedzialo siq 6 czlonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych i braku

glos6w wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska
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BRM. 0014.2.39.2017

Wloclawek, 19 paidziernika 2017r.

Prezydent Miasta Wlocfawka

OPINIA Nr 35/2017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 19 paidziernika 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochronv Srodowiska Rady Miasta Wloctawek,
podczas obrad w dniu 19 paidziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaty
zmieniajqcej uchwatq w sprawie regulaminu utrzymania czystoSci iporz4dku na terenie Gminy
Miasto Wloclawek.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 6 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii opowiedzialo siq 6 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i braku

glos6w wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska
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BRM. 0014.2.40.2017

Wloclawek, 19 paidziernika 2017r.

Prezydent Miasta Wlocfawka

OPINIA Nr 3712017
Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
r dnia 19 paidziernika 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloctawek,
podczas obrad w dniu 19 paidziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w
sprawie wyraienia zgody na wniesienie aportem do sp6tki z ograniczonq odpowiedzialno(ciq
pn. Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe we Wloctawku mienia w postaci nieruchomo3ci
gruntowych oraz podwyiszenia kapitaiu zakladowego.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 5 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii opowiedzialo siq 6 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i braku

glos6w wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska
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BRM. 0014.2.41.2017

Wloclawek, 19 paidziernika 2017r.

Prezydent Miasta Wfoclawka

OPINIA Nr 38/2017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 19 Paidziernika 2Ot7 roku

Komisia Gospodarki Mie.iskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloctawek,
podczas obrad w dniu 19 paidziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly
zmieniajqcej uchwaie w sprawie wprowadzenia w Mieicie Wloclawek obowiqzku ukoticzenia

szkolenia zakoiczonego egzaminem przed komisjq egzaminacyjnq potwierdzajqcym

znajomoSi topografii miejscowo6ci oraz przepis6w prawa miejscowego, przez przedsiQbiorcQ

osobiicie wykonujqcego przewozy drogowe os6b taks6wkQ lub kierowcq przez niego

zatrudnionego.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 6 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii opowiedziato siq 6 czfonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych i braku

glos6w wstrzymujqcych siq.

powaianiem

Prz-ewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiei i Ochrony Srodowiska


